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Medborgarförslag om isbanor
Hej, 

Jag är nybliven Nackabo som tillbringar min första vinter i kommunen.
Nu när kylan börjat komma är jag förvånad över avsaknaden av spolade isplaner, som mig
veterligen inte finns, eller är mycket få. 
Har försökt söka och fråga "mer seniora" kommuninvånare, men hittar tyvärr ingenting. 

Nu har jag inte koll på vilka ytor som finns som kan vara lämpliga, men två förslag är ytan med en
rink bredvid Saltängens skolas gymnastiksal, 
samt Gamla alléns fotbollsplan (den inhägnade mellan Skogvaktarvägen och Gamla allén i Duvnäs). 

Isytor främjar lek och idrott för barn i alla åldrar (vuxna inkluderat) och ger en tryggare åkning
jämfört med sjöisar, speciellt med barn. 
Det är även ett väldigt trevligt och vintrigt inslag i lokalsamhället som faller alla till gagn. 

Jag har även full förståelse för att kommunen har fullt upp med annat, men jag har ett förslag från
min tidigare hemkommun: 
Slangar och vatten mm stödjs av kommunen, men spolning sköts ideellt av engagerade närboende
som vill skapa förutsättningar för rörelse både för sig själva och barnen. 
Plogning vid större snöfall behöver lösas, men vid mindre tas det av åkande med skyfflar. 

Vid intresse kan jag utveckla mitt förslag än mer, men att kunna åka skridskor lättvindigt de få
veckor per år det är möjligt är oerhört uppskattat av folk i allmänhet, 
det har jag sett på min tidigare hemmais där det alltid var fullt med folk.

Ha det fint sålänge! 

Mvh 
Simon Hammarström




